

[Texte]

Mr. Breau: I just want it to be on the record that Mr. Baldwin would agree to a retroactive tax in the next Parliament in case . . .

Mr. Andre: Split the bill.

Mr. Breau: . . . the Ways and Means motion would die with Parliament.

Mr. Baldwin: The new Conservative government will bring in adequate legislation.

Mr. Breau: Mr. Baldwin has just agreed that we could collect the tax without the Ways and Means motion.

The Chairman: Thank you, Mr. Breau. I would like, in the name of the members of the Committee, to thank our guests today, the Honourable Mervin Leitch, Mr. McDonald and Mr. Henzell.

[Interprétation]

M. Breau: Je veux simplement m'assurer qu'on consigne au procès-verbal que M. Baldwin approuverait l'introduction d'une taxe rétroactive, dans le cadre du prochain gouvernement, si . . .

M. Andre: Scindez le bill.

M. Breau: . . . la motion sur les voies et moyens connaîtrait le même sort que le Parlement.

M. Baldwin: Le nouveau gouvernement conservateur présentera une loi pertinente.

M. Breau: M. Baldwin vient juste de nous dire qu'il acceptait que nous puissions percevoir cette taxe sans nous appuyer sur la motion des voies et moyens.

Le président: Merci, monsieur Breau. J'aimerais, au nom des membres de ce Comité, remercier nos invités: l'honorable Mervin Leitch, ainsi que MM. McDonald et Henzell.